

Title (en)
Depilatory apparatus.

Title (de)
Enthaarungsgerät.

Title (fr)
Appareils à épiler.

Publication
EP 0605396 A2 19940706 (FR)

Application
EP 94102675 A 19890106

Priority
• EP 89400041 A 19890106
• FR 8801499 A 19880209

Abstract (en)

Apparatus for removing hair, of the type including, in a casing (1) which can be held in the hand, a depilatory head comprising a rotary roller (4) equipped with a shaft (6), several series of depilatory blades (5a, 5b) as well as means (14a, 14b, 15a, 15b, 23a, 23b) periodically pinching the hairs to be pulled out. The blades (5a, 5b) are mounted on the shaft (6) so that they are each able to pivot about a separate axis (X-X') perpendicular to that (Y-Y') of the said shaft. Moreover, at one of its ends, the casing (1) is closed by a cover (2) equipped with an opening (3) and constituting, for the depilatory head, a frame which is removable with respect to the said casing, the ends of the shaft being mounted in bearings provided in two end faces (flanges) (12) integral with the said removable frame. <IMAGE>

Abstract (fr)

Appareil à épiler les poils du type comportant dans un boîtier (1) susceptible d'être tenu à la main, une tête d'épilation comprenant un rouleau rotatif (4) muni d'un arbre (6), plusieurs séries de lames d'épilation (5a, 5b) ainsi que des moyens (14a, 14b, 15a, 15b, 23a, 23b) assurant périodiquement le pincement des poils à arracher. Les lames (5a, 5b) sont montées sur l'arbre (6) de façon à pouvoir pivoter chacune autour d'un axe distinct (X-X') perpendiculaire à celui (Y-Y') dudit arbre. En outre, à une de ses extrémités, le boîtier (1) est fermé par un couvercle (2) muni d'une ouverture (3) et constituant pour la tête d'épilation un bâti amovible par rapport audit boîtier, les extrémités de l'arbre étant montées dans des paliers prévus dans deux flasques (12) solidaire dudit bâti amovible. <IMAGE>

IPC 1-7

A45D 26/00

IPC 8 full level

A45D 26/00 (2006.01); **A61B 90/00** (2016.01)

CPC (source: EP US)

A45D 26/0028 (2013.01 - EP US)

Cited by

EP0706768A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0328426 A2 19890816; EP 0328426 A3 19900516; EP 0328426 B1 19940914; AT E111315 T1 19940915; AT E165218 T1 19980515; DE 68918128 D1 19941020; DE 68918128 T2 19950309; DE 68928647 D1 19980528; DE 68928647 T2 19980917; EP 0605396 A2 19940706; EP 0605396 A3 19950125; EP 0605396 B1 19980422; ES 2060796 T3 19941201; ES 2116484 T3 19980716; FR 2626750 A1 19890811; FR 2626750 B1 19910215; JP 2736797 B2 19980402; JP H0236857 A 19900206; US 4960422 A 19901002

DOCDB simple family (application)

EP 89400041 A 19890106; AT 89400041 T 19890106; AT 94102675 T 19890106; DE 68918128 T 19890106; DE 68928647 T 19890106; EP 94102675 A 19890106; ES 89400041 T 19890106; ES 94102675 T 19890106; FR 8801499 A 19880209; JP 3093489 A 19890209; US 29743589 A 19890117